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Pardubická kapela Marien se přihlásila do konkursu Zahrady poprvé a hned získala prestižní
divácké ocenění - Krtečka. Postoupila i na Portu do Jihlavy a od poroty získala Portu
interpretační. Úspěšný start pro novou kapelu, že? Velká radost pro děcka, jak své spoluhráče
nazývá kapelník  Víťa Troníček, který ve své muzikantské minulosti
už nějaká ocenění získal. Než si Krtečka na amfíku převzali, chvíli jsme si spolu povídali.

Víťo, věřili jste, že dostanete Krtečka?  

Nevím, jestli věřili. Určitě jsme si to přáli. V tom je asi rozdíl. Jsme moc rádi, že to tak dopadlo,
protože když jsem viděl kvalitu letošních soutěžících kapel, věřit jsem přestával a říkal si, že
bude fajn , když se umístíme do desátého místa.

Letos jste se přihlásili do konkursu Zahrady, ale i na předkola Port. V podstatě bys to asi
nemusel. Proč?

Těch důvodů je několik. Prioritní důvod je, že Marien je nová kapela s novým jménem. Ani
Poupata jsem nestavěl na jménu Víťa Troníček a Poupata. A protože existují i Pouta? Chtěl
jsem začít úplně od začátku s čistým štítem. S novými lidmi, od nuly, se vší skromností. Marien
jsem nezamýšlel prezentovat jako novou kapelu Víti Troníčka, ani nedokážu odhadnout, jestli
moje jméno může být lákadlem pro diváky nebo potencionální posluchače.  A soutěže jsou
vhodné k tomu, aby se jméno nové kapely dostalo do povědomí lidí. Soutěže jsou také
důkazem, že existují přírodní zákony této "džungle", je to v uvozovkách    

Marien na hlavní scéně
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řevnivost, boj. Když to vezmu s nadhledem letitého muzikanta, tak to beru trochu jako srandu,
ale když vidím ty výkony, tak mě trochu ta sranda začíná přecházet.
Druhým důvodem je to, že v Marien jsou mladý děcka, mladí muzikanti, kteří nestáli před tolika
lidmi, nesoutěžili, neprošli úspěchy. Beru soutěžení jako stmelující proces. Kdybychom si nabili
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pusu a rozdělilo nás to, tak to za to nestojí. A pokud prožijeme nějaký úspěch, tak nás to
strašným způsobem stmelí a můžeme jít dál.

Na Zahradě jste získali cenu od diváků, protože Krteček je divácká cena... 

O to více těší, samozřejmě.

A získali jste nyní také Portu v Jihlavě.  Kterou jste vlastně vyhráli?

Slavnostní večer byl dnes pro nepřízeň počasí v Jihlavě zrušen, já taky sám dost dobře nevím,
za co jsme ji získali. Dostali jsme ji od poroty a to taky potěší! Porota byla složená z lidí, kterých
si na muzikantském poli nesmírně vážím, ostřílených?prostě mám velkou radost. Já se pořád
cítím jako malej kluk před nimi a je to takové pohlazení a pošťouchnutí dopředu.

Jak jste vybírali písničky do soutěže o Krtečky?

Byla to kolektivní debata na téma, které se nám nejvíce líbí a kterými bychom se chtěli
představit. V Marien máme za to, že scéna se nachází v současnosti v takovém nějakém
divném "etnostavu", všichni tady buší do bubnů, a nějak se vytrácí písnička řekněme v duchu
80. let. Proto jsme volili písničky v pravém slova smyslu, aby měly hlavu a patu textově, aby
byly melodické, aby se třeba daly zahrát u ohňů a sázíme možná na tradiční, nebo možná
ortodoxní, teď nevím, jak to teď přesně nazvat, historický prvek. Kvůli tomu jsem tuhle muziku
začal kdysi dělat a ta děcka v kapele taky. Hrajeme písničky a vybírali jsme tak, aby se líbily.
Nejsme žádní instrumentální borci, abychom si museli mastit ego na podiu. Chceme sloužit
písničce.

Kdy jste se dověděli, že máte Krtečka? 

Včera (v pondělí) večer telefonem od Juppa. Zrovna jsme večer vyložili z auta věci a debatovali
jsme, jak to dopadlo. Všichni zmlkli a pak radost veliká!!! Vezli jsme sem nějaké flašky
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medoviny a žádné nemáme. Bylo to pěkný, jako zamala.

Před časem jste vyměnili jednoho hráče, že? 

Nevyměnili, ztratili!!! Můj bratr Honza má malé miminko a hlavně je vynikající střelec! Je
přeborníkem ve střelbě Asociace obranné střelby, začal ještě střílet z luku a shodli jsme se, že
mu to jde daleko lépe než muzika. Honzovi zbývalo na všechny koníčky málo času a musel se
rozhodnout. Muzika, nota bene v kapele, která se rozjíždí, času vyžaduje hodně, a on si jasně
stanovil ambice, a ty hudební nejsou. Odešel tedy do hudebního důchodu a předal krásně žezlo
Zubříkovi, kterého jsme oslovili.

Proč jste si vzpomněli právě na Zubříka? 

Protože Magison byla a je z mladých folkově - trampských kapel moje nejoblíbenější! Měl jsem
vždycky rád, jak Zubřík na foukačku hraje a říkal jsem si, že kdybych nehrál s bráchou, chtěl
bych hrát s ním. Nevím o žádném jiném tak citlivém melodikovi jako je Zubřík. A taky fajn
člověku, který tak dobře zapadne. A jsem rád, že to ukecávání trvalo asi deset vteřin. Snad jsou
ty sympatie vzájemné.

A co uděláte s Krtečkem, až si jej převezmete?

Naložíme s nim?naložíme se s nim.(Smích)

A kde vás ještě v létě můžeme vidět?

Na Folkové Růži, máme nějaké hraní v Jeseníku, na Mohelnickém dostavníku, na který se moc
těšíme a na spoustě drobných festivalů, které si teď nepamatuju. Přes léto hrajeme docela dost,
ale během roku budeme hrát celkem vzácně, protože jsme dost pracovně zaneprázdněni. Ještě
asi rok budu jezdit s divadlem, času je bohužel málo. Bližší informace o nás a koncertech
najdete na našich stránkách http://www.marien.cz  .
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Víťo, děkuju za rozhovor a především za službu písničce. Diváci dali svým hlasováním o
Krtečky jasně najevo, že o takové písničky stojí. Gratuluji.  
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